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§ 563 
 
Föregående protokoll 
 
Föregående mötes protokoll gås igenom och läggs till handlingarna. 
______  
 
 
§  564 
 
Övriga frågor 
 
Sommarvärmen på Dr. Mobergers väg: Frågan om hur kommunen tänkt sig att 
hantera situationen på äldreboenden om det blir samma värme nästa sommar 
ställs. 
 
Sommaren som varit var extrem och verksamheterna har hanterat detta på ett 
mycket bra sätt. Det har varit viktigt att stänga ute värmen och inte ha fönster och 
dörrar öppna på dagen utan öppna framåt kvällen när det svalnat något. Fläktar 
har köpts in. Det finns också transportabla klimatanläggningar. 
 
Det är inte säkert att alla tycker att en klimatanläggning är lösningen på 
problemet. Det är inte byggnorm att bygga in klimatanläggningar på 
äldreboenden. 
 
Att tänka på att alla får tillräckligt med dricka med mera är lika viktigt. En 
skrivelse om frågan från enhetschef Sven Bondesson är skickad till styrelsen för 
Emådalens Trygga Hem men ska vidare till Socialutskottet för behandling. 
 
Fixartjänst: En kombinationstjänst, deltidsbrandman och hjälpmedelstekniker, är 
på gång att utannonseras Tanken är att denna tjänst ska fungera som fixartjänst. 
Denna tjänst innebär att de som bor i ordinärt boende kan få hjälp med diverse 
saker 
 
Skol(data)peng: Det finns önskemål om att kommunen ska ge bidrag till att 
pensionärer kan få kunskap i data genom att gå någon kurs. Britt och Marcus tar 
med sig frågan vidare. 
 
Biståndsbedömning: En fråga om vad som är kriterium är för att få bistånd i 
form av särskilt boende. Endast ålder är inget kriterium för att beviljas plats i 
särskilt boende. Oro och ångest kan vara ett kriterium för att säkerställa trygghet 
hos den enskilde. 
 
Demensvård: Britt informerar om att ett arbete pågår med att utveckla 
dagverksamheten för personer med demenssjukdom. I och med att 
demensavdelningen i Fagerhult stängdes innan sommaren så flyttade några 
personer till Högsby och den nyrenoverade avdelning där. Alla som bodde på 
demensavdelningen i Fagerhult hade inte möjlighet att flytta med till Högsby. 
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Under en övergång i och med om/nybyggnation kommer det att finnas personer 
med demensdiagnos på övriga boenden i kommunen. 
 
Till nästa möte med KPR bjuds kommunens demenssköterska eller chefen för 
hälso- och sjukvården i kommunen in. 
 
Betydelsen av hemtjänstens arbete i att upptäcka demenssjukdom tidigt diskuteras 
och möjligheten för dessa personer att få komma till dagverksamheten för 
personer med demenssjukdom. 
 
Om/nybyggnationen: I och med utskicket av kallelse till dagens möte skickades 
det också ut en flyttplan för kommunens verksamheter. Det som diskuteras är vad 
som kommer att hända med lokalerna där hälsocentralen och folktandvården är 
idag. 
 
Det finns ingen information om tid eller plats för den nya hälsocentralen och 
folktandvården. 
 
Arbetet med att planera för Kvillgårdens användningsområde har påbörjats. 
 
Åter igen betonas vikten av att ha någon form av samlingslokal där olika 
föreningar kan hyra in sig. 
 
Parboende: Frågan om möjlighet för ett par att få bo tillsammans i de nya 
boendena lyfts. Den möjligheten finns på Dr. Mobergers väg 10A och 10 B.  
_____ 
 
 
§ 565 
 
Nästa möte 
 
Nästa möte med kommunala pensionärsrådet hålls den 30 november 2018. 
_____ 


